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Betreft: vraag m.b.t. bestuurskosten college van B&W 
 
Geacht College, 
 
In februari heeft de fractie van D66 vragen gesteld over de bestuurskosten van het college 
van B&W. Naar aanleiding hiervan verstrekt u ieder kwartaal geaggregeerde cijfers over 
deze gedeclareerde kosten. Het gaat hierbij om declaraties die bovenop de maandelijkse 
onkostenvergoeding komen. De rapportage over de eerste drie kwartalen zijn voor D66 
aanleiding voor de volgende vragen: 
 

1. Wethouder Bart Eigeman kondigde in januari zijn vertrek aan. Uit uw rapportage 
blijkt dat hij voor dit jaar toch nog voor 4.990 euro aan cursus- en 
coachingskosten heeft gedeclareerd. Waaruit bestaan deze kosten en welk doel 
hadden ze, gelet op het vertrek van deze wethouder? 
 

2. Burgemeester Rombouts heeft dit jaar voor 13.636 euro aan cursussen 
besteed. Dat is meer dan alle andere individuele collegeleden bij elkaar. Waaruit 
bestaan deze kosten en welk doel hadden ze? 
 

3. De kostenpost vergaderingen/verteringen lopen sterk uiteen tussen de 
verschillende collegeleden. Wethouders Weyers, Snijders, Schouten en 
Hoskam declareren niets of nagenoeg niets. Burgemeester Rombouts en 
wethouder Van Olden wijken hier sterk van af en declareren respectievelijk 
1.933 en 849 euro. Waaruit bestaan deze kosten en hoe wordt dit grote verschil 
verklaard? 
 

4. Bij de reis- en verblijfkosten is eenzelfde beeld te zien. Ook daar wijken de 
declaraties van de burgemeester en wethouder Van Olden af, wanneer de reis 
naar China van wethouder Hoskam buiten beschouwing blijft. Waardoor wordt 
dit verschil verklaard? 
 

5. Bij de beantwoording in april van de eerdere vragen van D66 over de 
bestuurskosten, stelde u niet bereid te zijn declaraties, inclusief 
brondocumenten, op het internet te zetten. De roep om meer transparantie 
hierover wordt echter steeds groter. Minister Spies van BZK heeft in juni aan de 
Tweede Kamer geschreven dat alle uitgaven van bewindspersonen en 
topambtenaren, inclusief brondocumenten, vanaf 1 januari worden gepubliceerd 
op het internet (zie bijlage). Ook diverse andere lagere overheden voeren een 
dergelijk beleid. Bent u bereid de werkwijze van het Rijk te volgen en daarmee 
transparantie te versterken? Zo nee, waarom niet? 

 
Met vriendelijke groet, 
Jan Smit, fractievoorzitter D66 ’s-Hertogenbosch  
 
Bijlage 
- brief minister Spies over openbaarmaking bestuurskosten 


